
 

Z á p i s n i c a 

 

zo zasadnutia Rady školy pri ZŠ s MŠ, Školská 1575, Hriňová 

 

Dátum: 20. 03. 2017 o 17:00 hod. 

 

Prítomní : podľa priloženej prezenčnej listiny 

 

Ospravedlnení: Miloš Brašeň 

 

Hostia: Mgr. Emília Trebulová -   riaditeľka ZŠ s MŠ 

 Anna Sujová  - vedúca školskej jedálne 

 Zuzana Rusnáková, Katarína Straková, Mgr. Zuzana Marcineková - rodičia 

 

Program: 

 

1.  Otvorenie 

2.  Žiadosť rodičov o poskytnutie stravy pre deti s nutnosťou diéty 

3.  Výročná správa o činnosti RŠ v roku 2016  

4.  Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti za prvý polrok 2016/2017  

5.  Správa o výsledkoch hospodárenia školy za rok 2016  

6.  Návrh rozpočtu na rok 2017  

7.  Prijatie uznesení  

8.  Rôzne 

9.  Záver 

 

 

 1. Otvorenie 

 

 Zasadnutie RŠ pri ZŠ s MŠ, Školská 1575, Hriňová otvoril a ďalej viedol predseda RŠ  

doc. Ing. Marek Fabrika, PhD. , ktorý na zasadnutí privítal Mgr. Emíliu Trebulovú, riaditeľku ZŠ 

s MŠ, ďalej Annu Sujovú, vedúcu školskej jedálne, a zástupcov rodičov Zuzanu Rusnákovú, Katarínu 

Strakovú a Mgr. Zuzanu Marcinekovú.  

 

 

 2. Žiadosť rodičov o poskytnutie stravy pre deti s nutnosťou diéty 

 

 Na zasadnutie RŠ prišli aj zástupcovia rodičov detí, ktorých zdravotný stav si vyžaduje diétne 

stravovanie, so žiadosťou o pomoc pri riešení poskytovania stravy ich deťom v školskej jedálni. 

Žiadosť predniesla Mgr. Zuzana Marcineková, ktorá informovala, že na druhom stupni je jedna žiačka 

a na  prvom stupni ZŠ s MŠ sú 4 žiaci, ktorí majú riadne diagnostikované ochorenie – celiakiu, ktoré 

spadá do kategórie ZŤP.  Doteraz bolo stravovanie detí s celiakiou riešené takým spôsobom, že 

asistentka deťom ohrievala jedlo, ktoré im doniesli rodičia,  v mikrovlnnej rúre a vyčlenila sa 

špeciálna miestnosť – kuchynka, kde sa deti oddelene stravovali. Rodičia ale požadujú, aby sa deti 

mohli stravovať spolu s ostanými deťmi v školskej jedálni v hygienicky vhodnom prostredí a ohrev 

stravy bol zabezpečený inak ako v mikrovlnnej rúre , teda konvektomatom, v ktorom nedochádza 

k ničeniu živín v strave. /Žiadosť rodičov i stanovisko Úradu verejného zdravotníctva SR je priložené./ 

 Vedúca školskej jedálne Anna Sujová prítomných informovala o tom, že je zakúpená nová 

chladnička pre skladovanie stravy, ktorú deťom s diétou prinesú rodičia , a že sa od 1. 4. 2017 bude 

strava pre tieto deti vydávať v školskej jedálni. Zároveň podotkla, že v uvedenom prípade by mal 

zriaďovateľ vyčleniť prostriedky na novú  pracovnú silu - diétnu sestru, ktorá bude túto stravu 

ohrievať a vydávať, keďže  strava detí s celiakiou a pridruženými alergiami nemôže prísť do kontaktu 

s riadom a stravou pre ostatné deti, aby nedošlo k jej  kontaminácii lepkom či inými alergénmi. 

 RŠ si vypočula žiadosť rodičov i stanovisko vedúcej školskej jedálne a poverila riaditeľku 

školy a zriaďovateľa ZŠ s MŠ, aby do budúceho zasadnutia uvedený problém s vydávaním stravy 

deťom s nutnosťou diéty vyriešili. 



 

 

   3.  Výročná správa o činnosti RŠ v roku 2016  

 

 V ďalšom priebehu zasadnutia RŠ predniesol doc. Ing. Marek Fabrika, PhD., predseda RŠ , 

Výročnú správu O činnosti RŠ v roku 2016, v ktorej zhrnul činnosť RŠ za uplynulý rok, poďakoval za 

spoluprácu  a informoval o zmenách, ktoré v RŠ nastali po nových voľbách do RŠ v decembri 2016. 

 

 4.  Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti za prvý polrok 2016/2017  

 

 Mgr. Emília Trebulová, riaditeľka ZŠ s MŠ, predniesla správu o výchovno-vzdelávacej činnosti 

za 1. polrok školského roka 2016/2017, v ktorej informovala o počte detí v triedach, ich prospechu 

a správaní za prvý polrok aj o úspechoch na súťažiach.  

  

 5. Správa o výsledkoch hospodárenia školy za rok 2016  

 

 Ďalej pani riaditeľka ZŠ s MŠ Mgr. Emília Trebulová predniesla Správu o výsledkoch 

hospodárenia za rok 2016, v ktorej prítomných podrobne informovala o čerpaní finančných prostriedkov 

školy v roku 2016. Okrem iného spomenula, že v rozpočte  pribudla nová položka - dopravné pre žiakov 

z Lomu nad Rimavicou a príspevok štátu na lyžiarsky kurz pre žiakov 7. ročníka a na školu v prírode 

pre žiakov 1. stupňa. 

 Z väčších investícií školy spomenula opravu strechy telocvične, výmenu strešnej krytiny nad 

chodníkmi /kde bolo nutné zlikvidovať ešte starú krytinu obsahujúcu zdraviu škodlivý azbest/, výmenu 

okien na dielňach a na schodišti v jedálni a výmenu bleskozvodov na všetkých budovách  vrátane  MŠ 

už podľa nových platných noriem /uzemnenie pomocou platní/. 

 Z iných zdrojov sa získali prostriedky na nákup športových pomôcok na základe projektu 

Hodina deťom, ktorý vypracovala PaedDr. Alena Očenášová. Deti majú možnosť viac sa hýbať 

a športovať aj  cez prestávky. Na chodbách školy sú umiestnené basketbalové koše, stolný tenis, stolný 

futbal alebo sa deti môžu zahrať bedminton či volejbal. 

 

 6. Návrh rozpočtu na rok 2017 

 

 Mgr. Emília Trebulová ďalej predniesla návrh rozpočtu školy na rok 2017 a prítomných 

informovala o nutnosti opravy strechy na školskej jedálni aj na dielňach, ktoré sú už  v dosť 

nevyhovujúcom stave. 

  

 7. Prijatie uznesení 

  

 Uznesenia z riadneho zasadnutia RŠ pri ZŠ s MŠ, Školská 1575, Hriňová: 

 

2017/3 RŠ poveruje: 

 

- riaditeľku školy, vedúcu školskej jedálne a zriaďovateľa školy, aby vyriešili žiadosť 

rodičov o vydávanie bezlepkovej stravy žiakom s celiakiou  a na nasledujúcom zasadnutí 

RŠ podali o tom informácie. 

 

 2017/4 RŠ berie na vedomie: 

  1. Výročnú správu o činnosti RŠ v roku 2016, 

  2.  Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti za prvý polrok 2016/2017, 

  3.  Správu o výsledkoch hospodárenia školy za rok 2016, 

    4.  Návrh rozpočtu na rok 2017. 

 

8. Rôzne 

 

Termín nasledujúceho zasadnutia RŠ bol dohodnutý na  28.  júna  2017.  



 

 

 7. Záver 

 

Predseda RŠ doc. Ing. Marek Fabrika, PhD. poďakoval prítomným   členom RŠ i hosťom 

za  účasť.   

 

 

 

 

 Hriňová  26. 03 . 2017 

 

 

               .........................................    ................................................... 

Zapísala: Mgr. Mária Krnáčová     doc. Ing. Marek Fabrika, PhD. 

         Predseda RŠ 

 

 

 


